
EØS  og USAs bruk av toll. Norge må stå utenfor for 
ikke å bli rammet av tollkrigen.

Når USA legger toll på varer fra EU så treffer det oss hvis vi er del av EU. 
Og, det er vi gjennom EØS. For å være sikre bør vi gå ut av EØS. Det er 
handelsbalansen med EU som er Trumps problem.
Når EU legger toll på varer fra USA så treffer det ikke oss.

Hvis partene legger toll på all import av en vare uansett hvor varen 
kommer fra så treffer det oss hvis vi eksporterer den aktuelle varen.

For å sikre at vi blir holdt utenfor USA - EU krigen bør vi gå ut av EØS. 
Vår eksport / import til / fra EU bør ikke bli berørt av det. 

USAs eventuelle tollkrig med EU er ikke argument for å innføre EU 
forordninger og direktiver. Tvert imot som sagt!

Vi trenger en god handelsavtale med EU ikke en avtale som fratar oss 
mulighetene til å ta egne beslutninger.

Norge må stå utenfor for ikke å bli rammet av tollkrigen. Dvs. Uten 
bindinger til EU, dvs. ut av EØS! 


